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Referat fra bestyrelsesmøde tirsdag d. 13 august 2024: 
 

Sted:   Poul Erik 
Kl.:   19:00 
Tilstede:  Poul Erik, Niels Erik, Jan & Morten 
Afbud:   John 

   
Næste bestyrelsesmøder: 19/11 ved Niels Erik (julefrokost) 

 
 

 
Dagsorden: 
 
 

1. Valg af referent og fastlæggelse af dagsorden. 
§ Morten er referent 
§ Udsendt dagsorden er indkaldt 

 
2. Endelig godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde 

§ Referat er godkendt pr. mail 
 

3. Økonomistatus: 
▪ Økonomirapport pr. 13.08. 2024 blev delt og godkendt  
▪ Alle kontingenter er indbetalt og økonomien ser ud som forventet 

 
4. Status siden sidste bestyrelsesmøde 

▪ Der er blevet brændt ukrudt på legepladsen i et forsøg på at komme padderokker til livs 
▪ Niels Erik har kontakt til en der vil renovere vippe  
▪ Poul Erik har fuget revner i legeplads og bord/bænk  
▪ Colas har udført forsegling på vejen 
 

5. Fastlæggelse af arbejdsopgaver  
§ Ordne hul ved busvejen 
§ Fjerne ukrudt omkring legeplads (primært i buskads) 
§ Grave vippe op og adskille 
 

6. Diverse 
▪ Beskæring af beplantning ud for nr. 77 er igangsat som aftalt 
▪ Stien mellem nr. 31 og 33: Gartner har klippet bredere som aftalt  
▪ Nr. 33 er blevet bedt om at etablere skelpæle og fjerne sandbunke (igen). De har ikke reageret 

endnu. Vi giver dem endnu lidt tid. 
▪ For enden af stikvej ved nr. 53 er der blevet savet/skåret beplantning i fællesområde. 

Grundejeren der står bag, er blevet bedt om ikke at gøre dette igen, men i stedet rette 
henvendelse til bestyrelsen for frem tiden 

▪ Der skal genplantes et par træer der er gået ud 
▪ Skader efter snerydning; et nummerskilt er rettet af Poul Erik. Vi deler udgiften med sne-

entreprenør til reparation af de øvrige soldater/nummerskilte 
 


